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2011 CENSUS Quiz

1. The Canadian census collects information on every man, woman and child living in
Canada, once every years.

2. Did census data help determine where your school is located?

3. Inwhat year were all households first given the opportunity to fill in their
questionnaires online?

4. Which province is home to the largest number of individuals with university certificates
or bachelor’s degrees?

5. In which province, will you find the largest number of people who speak both English
and French at home?

JEU-QUESTIONNAIRE
DU RECENSEMENT DE 2011

1. Le recensement canadien recueille de |'information sur chaque homme, femme et
enfant vivant au Canada une fois tous les ans.

2. Les données du recensement ont-elles permis de déterminer ou se trouve votre
école?

3. Enquelle année tous les ménages ont-ils pu remplir leur questionnaire en ligne pour la
premiére fois?

4. Quelle province compte le plus grand nombre de titulaires d’un cerfificat universitaire
ou d'un baccalouréat?

5. Dans quelle province, trouve-t-on le plus grand nombre de personnes parlant d la fois
|"anglais et le francais d la maison?

Cette feville d"activité vous est offerte par le
Recensement de 2011 de Statistique Canada.
Nous tenons d remercier le U.S. Census Bureau
et Scholastic Inc.

This activity sheet was brought to you by the
2011 Census, Statistics Canada. We thank the
U.S. Census Bureau and Scholastic Inc.
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